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RG 0012.1.3.2017                      
 

 
  P r o t o k ó ł    Nr 48/2017  

                   z  posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju,                      
 w dniu 15 marca 2017 r. 

 
 

  Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Przewodnicząca komisji, 
Pani Józefa Boron.  

  Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.  

     

Ad. 3. 

  Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron przedstawiła porządek posiedzenia. 

  Wniosków nie zgłoszono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

               Porządek posiedzenia: 

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 16.02.2017 r. 

6. Wolne wnioski i sprawy bieżące. 

7. Ustalenie terminu i tematu kolejnego posiedzenia. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

  

Ad. 4. 

 Komisja przystąpiła do opiniowania następujących projektów uchwał:  

a) w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Wieszowa w Gminie Zbrosławice – I. 

  Projekt w.w uchwały przedstawiła Z-ca Naczelnika, Pani Ilona Liszka. 

  Uwag ani zapytań nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

b) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbrosławice – II. 

  Projekt w.w uchwały przedstawił p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron. 

  Przewodniczący Rady zapytał o koszt utrzymania 1 zwierzęcia. 

  p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron poinformował, iż koszt sterylizacji 1 kota wynosi                 
90 zł, wyłapanie zwierzęcia 150 zł, dostarczenie do schroniska 200 zł, przyjęcie psa do 
schroniska 1300 zł, przyjęcie kota do schroniska 650 zł i ewentualna utylizacja 1 zwierzęcia               
250 zł. Pan Skowron dopowiedział, iż nie następuje reakcja na zgłoszenie o chodzących po 
drodze kotach, gdyż wiadomo, iż na wsi koty chodzą wszędzie. 
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  Więcej uwag ani zapytań nie wniesiono.   

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

c) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – III. 

  Projekt w.w uchwały przedstawił p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron. 

  Członek komisji, Pan Alojzy Szyguła zapytał o termin oraz okres obowiązywania nowych 
stawek? 

  p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron odpowiedział, iż nowe stawki będą obowiązywały           
w okresie od 1 czerwca 2017 r. do 30 kwietnia 2019 r. 

  Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels zapytał, czy nadal będzie odbierana każda ilość 
wystawionych odpadów?  

  p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron odpowiedział, iż tak jak dotychczas odbierana będzie 
każda ilość wystawionych śmieci.  

  Członek komisji, Pani Teresa Bagsik w imieniu mieszkańców Wieszowy zapytała, czy w związku 
z tym, że jedni mieszkańcy oddają bardzo duże ilości odpadów bio, to dla mieszkańców, którzy 
takich odpadów nie oddają możliwe byłoby zastosowanie jakiejś zniżki?  

  p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron odpowiedział, iż na terenie naszej gminy nie ma 
wprowadzonych żadnych zniżek stawek. Obowiązuje jedna stawka niezależnie od ilości 
wystawianych śmieci. 

          Więcej zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

d) w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę – IV. 

  Projekt w.w uchwały przedstawił p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron. 

  Uwag ani zapytań nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

e) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017-
2027(autopoprawka) – V. 

  Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

   Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

   Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

f)    w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu Gminy Zbrosławice na rok 2017 (autopoprawka) – 
VI. 

  Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

  Zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

         Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 
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g)  w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klas                           
I publicznych szkół podstawowych dla których ustalono obwód, prowadzonych przez Gminę 
Zbrosławice, dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz przyznania 
każdemu kryterium, określonej liczby punktów – VII, 

  Projekt w/w uchwały przedstawiła Naczelnik, Pani Aleksandra Hangiel. 

  Członek komisji, Pan Grzegorz Kłaczek zapytał, czy kiedykolwiek zdarzyło się, aby jakieś 
dziecko nie zostało przyjęte do I klasy do szkoły na terenie naszej gminy? 

  Naczelnik, Pani Aleksandra Hangiel stwierdziła, iż nie przypomina sobie, aby taka sytuacja 
miała miejsce. 

         Więcej zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 
 
h)  w sprawie określenia kryteriów obowiązujących kryteriów obowiązujących na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkole 
podstawowej prowadzonych przez Gminę Zbrosławice, dokumentów niezbędnych 
do potwierdzenia tych kryteriów oraz przyznania każdemu kryterium określonej liczby punktów – 
VIII, 

  Projekt w/w uchwały przedstawiła Naczelnik, Pani Aleksandra Hangiel. 

  Członek komisji, Pan Rafał Kubik stwierdził, iż omawiany projekt uchwały został poddany 
konsultacjom społecznym, w ramach której wpłynęła jedna wiadomość, do której nie ma 
ustosunkowania ze strony Urzędu Gminy. 

  Naczelnik, Pani Aleksandra Hangiel wyjaśniła, iż wiadomość, jaka wpłynęła w sprawie 
powyższego projektu uchwały została uznana za bezprzedmiotową. Nie zgodzono się ze 
wskazanymi zarzutami w stosunku do kryteriów. Ponadto wyjaśniła, iż na terenie naszej gminy 
prawa mniejszości są bardzo przestrzegane. Nawet przy mniejszej liczbie zgłoszeń dzieci są 
objęte nauką języka mniejszości. Nawet dzieci w przedszkolach maja naukę języka mniejszości, 
o ile jest taka wola. Dopowiedziała, iż gmina nie otrzymuje subwencji na naukę języka 
mniejszości w przedszkolach, gdyż prowadzenie przedszkoli jest zadaniem własnym gminy. 
Subwencję otrzymuje się tylko na uczniów. Dwujęzyczność – język angielski oraz język 
mniejszości narodowej w postaci języka niemieckiego jest we wszystkich szkołach 
podstawowych, dlatego tak trudno było się zgodzić z zarzutami przedstawionymi w wiadomości. 

  Więcej zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

         Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14  głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

  

i) w sprawie dostosowania sieci szkół ponadpodstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego w Gminie Zbrosławice – IX. 

         Projekt w/w uchwały przedstawiła Naczelnik, Pani Aleksandra Hangiel. 

  Zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

         Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

  

j) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Zbrosławice – X. 

         Projekt w/w uchwały przedstawiła Z-ca Wójta, Pani Katarzyna Sosada. 

  Zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

         Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 
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k) w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr XXVI/301/2017 Rady Gminy 
Zbrosławice z dnia 16 lutego 2017 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Zbrosławice na lata 2017-2027 – XI. 

  Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

   Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

   Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

Ad. 5. 

  Komisja jednogłośnie (14 „za”) przyjęła protokół z posiedzenia w dniu 16.02.2017 r. o Nr 47/2017.  

 

Ad. 6. 

  W wolnych wnioskach głos zabrali:    

 Członek komisji, Pan Klaudiusz Aplik poruszył następujące sprawy: 

 zwrócił uwagę, iż pomimo tego, iż pozytywnie została przyjęta jego propozycja                             
o zamieszczaniu na stronie internetowej Urzędu Gminy informacji przypominającej                     
o terminach płatności podatku, informacja taka nie pojawiła się, 

 poinformował, iż od 2 dni jest zamontowana tablica wyświetlająca szybkość, z jaką jedzie 
pojazd, na której przy szybkości 40 km/godz. tablica zapala się na kolor czerwony,                   
a następnie zapytał, czy może wkradł się błąd, albo ktoś był nadgorliwy?   

  W odpowiedzi p.o. Naczelnika, Pan Michał Skowron zapewnił, iż sprawa zostanie 
sprawdzona, gdyż być może podczas programowania nastąpił błąd.  

 zwrócił się z prośbą o wystosowanie pisma do Starostwa Powiatowego w sprawie wycinki 
suchych drzew i gałęzi na drodze powiatowej biegnącej przez las w Przezchlebiu                     
w kierunku Czechowic.   

 stwierdził, iż jego zdaniem zamieszczenie w Gwarku artykułu nt. sytuacji materialnej 
radnych, choć nie jest prawnie zakazane, jest co najmniej moralnie naganne, 

 zapytał, czy w naszej gminie odbył się protest rodziców uczniów szkół, który planowany był 
na dzień 10 marca br. 

  Naczelnik, Pani Aleksandra Hangiel stwierdziła, iż do organu prowadzącego nie dotarła 
żadna informacja odnośnie udziału w proteście, ale sprawdzi to i na najbliższym 
posiedzeniu komisji udzieli odpowiedzi.  

 

 Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż do biura Rady Gminy wpłynęły następujące 
zaproszenia i pisma: 

 wpłynęło zaproszenie na odpłatne badanie wzroku, które będzie przeprowadzone                       
w ośrodku zdrowia w Zbrosławicach,   

 wpłynął wniosek mieszkańca Kamieńca w sprawie wprowadzenie budżetu obywatelskiego, 

 wpłynęła informacja dot. zwrotu części wydatków wykonanych w ramach funduszu 
sołeckiego za 2016 rok, 

 wpłynęło sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Tarnowskich Górach, 

 wpłynęło zaproszenie do udziału w wielkopostnym dniu skupienia, który odbędą się                   
8 kwietnia 2017 r. o godz. 10:00 w parafii pod wezwaniem św. Piotra i Pawła w Gliwicach. 

 

 

 

    



5 

 

Ad. 7. 

  Termin kolejnego posiedzenia został ustalony na dzień 22.03.2017 roku o godz. 15
00

 w temacie: 
„Inwentaryzacja dróg gminnych i powiatowych na terenie Boniowic, Karchowic i Zawady”.   
 
 
 Ad. 8. 

  Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron podziękowała za udział w posiedzeniu, dokonując tym 
samym jego zamknięcia. 

 

Protokołowała                                                                                           Przewodnicząca komisji 
Inspektor R.Penkala              Józefa Boron 
  

Załącznik do protokołu oraz nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady 
Gminy.  


